

Statistics
CanadaStatistique
Canada

C.3

Price: Canada, \$4.00, \$40.00 a year
 Other Countries, \$5.00, \$50.00 a year

PRODUCTION AND INVENTORIES OF PROCESS CHEESE AND INSTANT SKIM MILK POWDER

July 1987

**TABLE 1. Production and Inventories of
Process Cheese and Instant Skim
Milk Powder in Canada**

	Production		Stocks at end of month			
	1986	1987	Change Variation	1986	1987	Change Variation
	kilograms		per cent	kilograms		per cent
	kilogrammes		pourcentage	kilogrammes		pourcentage
During the month - Durant le mois:						
PROCESS CHEESE - FROMAGE FONDU	5 893 290	6 642 091	+ 12.7	x	5 354 933	x
Instant skim milk powder - Poudre de lait écrémé instantané:						
2.5 kg and under - 2.5 kg et moins	223 460	164 278	-26.5	695 679	512 218	-26.4
Over 2.5 kg - Plus de 2.5 kg	60 862	34 164	-43.9	188 833	145 148	-23.1
INSTANT SKIM MILK POWDER - TOTAL - POUDRE DE LAIT ÉCRÉMÉ INSTANTANÉ	284 322	198 442	-30.2	884 512	657 386	-25.7
Year-to-date ¹ - Total cumulatif ¹ :						
PROCESS CHEESE - FROMAGE FONDU	39 703 425²	44 082 244	+ 11.0
Instant skim milk powder - Poudre de lait écrémé instantané:						
2.5 kg and under - 2.5 kg et moins	2 876 142	2 452 022	-14.7
Over 2.5 kg - Plus de 2.5 kg	687 448	548 198	-20.3
INSTANT SKIM MILK POWDER - TOTAL - POUDRE DE LAIT ÉCRÉMÉ INSTANTANÉ	3 563 590	3 000 220	-15.8

¹ These data may contain revisions to previous contributing period(s) and represent an updated cumulative. - Ces données peuvent contenir des révisions aux périodes précédentes et représenter un cumulatif mis à jour.

² figures not appropriate or not applicable - n'ayant pas lieu de figurer.

³ revised figures. - nombres rectifiés.

⁴ confidential to meet secrecy requirements of the Statistics Act. - confidentiel en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique relatives au secret.

Industry Division
Septembre 1987

Division de l'industrie
Septembre 1987



1010689360

Nota

Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la publication de décembre 1986, compte tenu des suppressions et des additions.

Note

This report reflects the participation of the respondent firms listed in the December 1986 report, plus any deletions or additions since then.

Changes this month: Nil.

Changes this year-to-date: Nil.

For other details regarding the sources and methods of this survey see also the December 1986 report or contact Brian Preston (613-991-3511), Industry Division, Statistics Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6.

Published under the authority of the Minister of Supply and Services Canada. Extracts from this publication may be reproduced for individual use without permission provided the source is fully acknowledged. However, reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Publishing Services Group, Permissions Officer, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Changements ce mois-ci: Néant.

Changements cette année à date: Néant.

Pour autres détails concernant les sources et méthodes de cette enquête voir l'édition de décembre 1986 ou communiquer avec Brian Preston (613-991-3511), Division de l'industrie, Statistique Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6.

Publication autorisée par le ministre des Approvisionnements et Services Canada. Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois, la reproduction de cette publication en tout ou en partie à des fins commerciales ou de redistribution nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite des Services d'édition, Agent de droit d'auteur, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.